
1 
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ŠKOLY ZŠ JANSKÉHO 

Datum konání schůze: 22.10.2019, 17:00 – 19:00, ředitelna 

 

Složení školské rady 

Zástupci nezletilých žáků: Jana Shweiki, Ing. Pavel Němec 

Zástupci školy: Mgr. Marcela Kolářová, Mgr. Renata Ulvrová 

Zástupci zřizovatele: Ing. Michal Drábek, Ing. Pavel Prokeš 

 

Host: Mgr. Jan Havlíček (ředitel školy) 

 

I. Program 

 

1. Přivítání členů rady 

Sešlo se všech šest členů ŠR 

 

2. Příprava voleb pro nadcházející období 

V roce 2020 bude končit funkční období členům Rady. V průběhu 1. 

pololetí 2020 se budou konat doplňovací volby do Školské rady. 

 

3. Projednání a schválení výroční zprávy 

Rada školy výroční zprávu projednala a schválila. 

Diskutovalo se o zaměstnancích, aprobacích, řešení problémových 

bodů v loňské inspekční zprávě – druhý stupeň. Ředitel školy již zavedl 
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potřebná opatření a nastolil změny – např. Ranní kruh i pro druhý 

stupeň, projekty atd.  

Výroční zpráva byla jednohlasně schválena všemi členy rady.  

 

4. Potřeba urgentně řešit 

- Náhrada za těhotnou paní učitelku do druhé třídy.  

- Osvětlení areálu školy je dlouhodobě nefunkční, problém 

s bezpečnostní na pozemku.  

- Nutno vyřešit také světlo v podchodu.  

 

5. Zhodnocení situace školy 

- Špatný stav parket v tělocvičně: tento problém je řešen na Radě 

školy již od roku 2014, dosud stále v řešení. 

- Velmi špatný stav dlažby u tělocvičen: také řešeno na Radě školy 

opakovaně od roku 2014. Problém stále trvá. 

- Odborná učebna chemie – místnost je v havarijním stavu a není 

možné ji využívat – vyžaduje též kompletní rekonstrukci. Výzva 

37 neprošla. Čeká se na další výzvu, která by rekonstrukci řešila. 

Částečně pokryla výzva 20. 

- Multifunkční třída – plán zřídit a vybavit třídu počítači a 

interaktivní tabulí. Výzva 37 neprošla. Částečně pokryta z výzvy 

20. 

- Výzva 20 – schválena rekonstrukce polytechnické učebny a 

učebny přírodopisu, zasíťování. Je v řešení. 

- Elektřina – nutná revize elektřiny v celé škole (staré rozvody, 

výpadky proudu atd.). Stále v řešení. Revitalizace osvětlení ve 

dvou třídách na prvním stupni. 

 

 

 



3 
 

6. Směřování školy  

 

- IT pracovník – škola navázala novou spolupráci s IT firmou 

Aquaheld.  

- Hřiště pro družinu – Realizace hřiště je v řešení do konce roku 

2019. Výše peněžitého příspěvku od rodičů (cca 42 000Kč) je 

dostačující pro první fázi – housenka z pneumatik. Pro druhou 

fázi bude zapotřebí sehnat více peněz.  

- Moderní vyučovací metody – od 6. třídy je realizován specifický 

dlouhodobý projekt do každého ročníku. Na prvním stupni 

pokračuje program Začít spolu s projektovou výukou. Větší 

zapojení environmentální výchovy na oba stupně ZŠ. Změny 

zaneseny také do ŠVP. Výhledově se škola zapojí do 

environmentálního projektu naučné stezky v Prokopském údolí.  

- Školení učitelů – učitelé absolvují školení ze šablon, výzev i 

z osobní iniciativy. Vzdělávání učitelů škola podporuje a plně 

hradí. Navázána spolupráce se spolkem Step by Step. Náslechy 

v naší škole již proběhly a škola obdržela certifikát (potvrzení o 

účasti v programu).  

- Škola je zapojena do šablon - peníze z EU na vzdělávání 

pracovníků. Probíhá doučování cizinců a dětí ohrožených školním 

neúspěchem.  

- Zápis – otevřeny dvě první třídy.   

 

Škola pro získání většího počtu zájemců o první třídy podnikla 

tyto kroky: 

- podpora zájmu rodičů z nespádových oblastí – informační letáky 

- navázání užšího kontaktu s ředitelkami místních školek 

- spolupráce se spolkem Step by Step 

- akce pro předškoláky 

 

- Kroužky – stávající nabídka rozšířena o sportovní, 

environmentální i kreativní kroužky. 
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- Klub přátel školy – nyní není prioritou 

 

7. Podařilo se: 

- Školní kuchyně – značné zlepšení v jídle díky nové vedoucí 

kuchyně.  

- Schválena rekonstrukce školní kuchyně na příští rok. 

- Od nového školního roku je v plánu otevřít třídy s rozšířenou 

výukou atletiky se sportovním klubem AKTIS a s rozšířenou 

výukou přírodovědných předmětů na druhém stupni.  

- Angličtina od prvních tříd.   

 

 

První společné zasedání nově zvolené Školské rady bylo ukončeno 

předsedou Školské rady v 19:30. 

 

Termín dalšího zasedání byl dohodnut na úterý 21. dubna 2020 od 

17:00 v ředitelně. 

 

Veškeré body, ve kterých Školská rada hlasovala na tomto zasedání, 

měly podobu Usnesení Školské rady. 

 

 

Zápis provedla: Mgr. Renata Ulvrová dne 23.10. 2019 

 

Schválili: 

Mgr. Marcela Kolářová 

Ing. Pavel Němec, předseda Školské rady 


